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Abstract (en)
The detonator for cartridge ammunition has a detonation tube (4) carrying the primer charge (5). The detonation tube (4) has a tube mantle (8)
round the ignition openings (9). A thin-wall shrouding tube (10) protects the charge (5) against ambient conditions, with its outer wall flush against
the inner wall of the tube mantle (8) and covers the ignition openings (9). The shrouding tube (10) is of glass, an oxide or glass ceramic, a metal
foil or metal alloy, or of plastics produced by differing processes. A plastics inner liner (10) can be produced by rotary casting or blow moulding,
using polypropylene (PP), polyethylene (PE), polyethylene terephthalate (PET), polymethylene pentene (PMP), ethylene propylene diene monomer
(EPDM) and their co- and ter-polymerisates. Fluor rubber types and thermoplastic elastomers can also be used. The shrouding/inner liner (10) has a
wall thickness of 0.1-0.8 mm.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Treibladungsanzünder für patronierte Munition mit einem Anzündrohr (4), in dem sich eine Übertragungsladung (5)
befindet, wobei das Anzündrohr (4) ein Anzündöffnungen (9) aufweisendes Mantelrohr (8) und ein zum Schutz der Übertragungsladung (5) gegen
äußere Umgebungseinflüsse in dem Mantelrohr (8) angeordnetes dünnwandiges Schutzrohr/Innenliner (10) aufweist, dessen Außenwand bündig
an der Innenwand des Mantelrohres (8) anliegt und die Anzündöffnungen (9) verdeckt. Um zu erreichen, daß der Treibladungsanzünder (1) auch
bei rauher Handhabung über einen langen Zeitraum die Übertragungsladung (5) sicher gegen äußere Umgebungseinflüsse abdichtet, schlägt
die Erfindung vor, daß das Schutzrohr/Innenliner (10) aus Glas, einer Oxid- oder Glaskeramik, einer Folie aus verzehrbarem Metall oder einem
Kunststoffrohr besteht und eine Wandstärke bevorzugt von 0,15 - 0,6 mm aufweist. <IMAGE>
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